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Sēde sasaukta 2023.gada 18.maijā plkst. 10:00 
Sēde sākta 2023.gada 18.maijā plkst. 10:06 
Sēde slēgta plkst. 11:32 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols (līdz plkst.10:27), komitejas 
priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 4 komitejas locekļi: 
Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Jānis Veits, Andris Jankovskis 
 
Sēdē piedalās: 
Domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības jautājumos Raivis Kalējs, deputāts Andrejs 
Radzevičs, Sabiedrisko attiecību un mārketinga daļas vadītāja Kristīne Pastore, 
sabiedrisko attiecību speciālists Mairita Kurčanova, juriste Gunta Gulbe, Iekšējā audita 
nodaļas vadītājs Aigars Evardsons, Finanšu nodaļas vadītājs Gints Brumbergs, Finanšu 
nodaļas vadītāja Evija Farbotko, Domes priekšsēdētāja biroja vadītāja Iveta Samoviča, 
Administrācijas un būvkontroles nodaļas juriste Dace Riekstiņa, Dzimtsarakstu nodaļas  
vadītāja Iveta Juškeviča, Attīstības un uzņēmējdarbības daļas vadītājs Gints Ločmelis, 
Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa, nekustamo īpašumu nodokļu 
administratore Aiva Kasparoviča, izpilddirektors Uldis Vārna 
 
Sēdē nepiedalās 3 komitejas locekļi: Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis  
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
 
 
 



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2022. gada publiskā pārskata 
apstiprināšanu 

2. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada 30.marta 
lēmumā Nr. 302 

3. Par nekustamā īpašuma nodokli normatīvajos aktos noteiktajā termiņā nenodotām 
ēkām 

4. Par aizņēmumu no Valsts kases projekta “Celtnieku ielas pārbūve posmā no Viršu 
ielas līdz Lielai ielai” īstenošanai  

5. Par izmaiņām nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā 

6. Par cenrāža apstiprināšanu sociālās rehabilitācijas pakalpojumiem Aizputes 
daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra Dienas aprūpes centrā Pasta ielā 2, 
Aizputē 

7. Par Dienvidkurzemes novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas Ivetas Juškevičas 
atbrīvošanu no amata 

8. Par palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā Justīnei Bielei kā kvalificētam 
speciālistam 

9. Par kustamās mantas (konteinertipa modulārā dzesēšanas kamera DESMON FRI-
202021P) atsavināšanu 

10.   Par atzinuma sniegšanu 

 
Sēdes vadītājs A.Priedols atklāj sēdi un ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus 

izskatāmo jautājumu iekļaut jautājumu "Par izmaiņām nešķirotu sadzīves atkritumu 
apsaimniekošanas maksā". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Aivars Priedols, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

4 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, Gatis 
Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par izmaiņām nešķirotu sadzīves 
atkritumu apsaimniekošanas maksā".  

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par cenrāža apstiprināšanu sociālās rehabilitācijas 



pakalpojumiem Aizputes daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra Dienas aprūpes 
centrā Pasta ielā 2, Aizputē". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Aivars Priedols, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

4 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, Gatis 
Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par cenrāža apstiprināšanu sociālās 
rehabilitācijas pakalpojumiem Aizputes 
daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra Dienas 
aprūpes centrā Pasta ielā 2, Aizputē".  

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada Dzimtsarakstu nodaļas 
vadītājas Ivetas Juškevičas atbrīvošanu no amata". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
3 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds 
Reinis - Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas Ivetas Juškevičas 
atbrīvošanu no amata".   

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā Justīnei Bielei 
kā kvalificētam speciālistam". 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
3 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds 
Reinis - Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu  "Par palīdzību dzīvokļa jautājuma 
risināšanā Justīnei Bielei kā kvalificētam speciālistam". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par kustamās mantas (konteinertipa modulārā dzesēšanas 
kamera DESMON FRI-202021P) atsavināšanu". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
3 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds 
Reinis - Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu  "Par kustamās mantas (konteinertipa 
modulārā dzesēšanas kamera DESMON FRI-202021P) 
atsavināšanu". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par atzinuma sniegšanu". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
3 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds 
Reinis - Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par atzinuma sniegšanu". 

 
 

1.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2022. gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu 

Ziņo Marita Kurčanova  

Būtība - Pamatojoties uz likuma “Likuma par budžetu un finanšu vadību” 14. panta 
trešajā daļā noteikto un Ministru kabineta 2010. gada 5. maija noteikumiem Nr. 413 
“Noteikumi par gada publiskajiem pārskatiem”, nepieciešams apstiprināt 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2022. gada publisko pārskatu. 

J.Grasmanis norāda, ka sagatavotajā publiskā pārskata projektā norādīti neprecīzi 
dati, tos līdz domes sēdei būtu nepieciešams salabot, un jautā vai šajā publiskajā 
pārskatā jāiekļauj informācija par SIA “Aizputes TV” ? 

K.Pastore informē, ka šis ir 2022. gada pašvaldības publiskais pārskats. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
3 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds 
Reinis - Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2022. gada publiskā pārskata 
apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 
 
 
 
 



2.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada 30.marta 

lēmumā Nr. 302 

Ziņo Aiva Kasparoviča 

Būtība - 2023. gada 7. martā Dienvidkurzemes novada pašvaldības iestāde 
“Dienvidkurzemes novada Būvvalde” (turpmāk – Būvvalde) pieņēma lēmumu 
Nr.B/2023/1.10/203-N (protokols Nr.5, 33.punkts) "Par normatīvajos aktos noteiktajā 
termiņā nenodotām ēkām", ar kuru apstiprināja sarakstu ar 25 objektiem (turpmāk – 
Lēmums), kas atbilstoši 2014. gada 19. augusta Ministru kabineta noteikumu Nr. 500 
“Vispārīgie būvnoteikumi” (turpmāk – Vispārīgie būvnoteikumi) 80. un 171.punktam, 
bija jānodod ekspluatācijā līdz 2022. gada 1. oktobrim.  

2023. gada 7. februārī Dienvidkurzemes novada pašvaldības iestāde 
“Dienvidkurzemes novada Būvvalde” pieņēma lēmumu Nr.B/2023/1.10/103-N 
(protokols Nr.3, 27.punkts) "Par normatīvajos aktos noteiktajā termiņā nenodotām 
ēkām", ar kuru apstiprināja sarakstu ar 70 objektiem (turpmāk – Lēmums), kas 
atbilstoši 2014. gada 19. augusta Ministru kabineta noteikumu Nr. 500 “Vispārīgie 
būvnoteikumi” (turpmāk – Vispārīgie būvnoteikumi) 80. un 171.punktam, bija 
jānodod ekspluatācijā līdz 2022. gada 1. oktobrim.  

Būvvalde konstatējusi, ka nepieciešams grozīt Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2023.gada 30.marta lēmumu Nr.302 un izslēgt no lēmuma Pielikuma 
Nr.1 Objektus, kas ir ar kārtas  Nr.77, Nr.13, Nr.22, Nr.25, Nr.30, Nr.33. un  
nekustamā īpašuma nodokļu administratoriem atcelt 13.04.2023. nekustamā 
īpašuma nodokļa maksāšanas paziņojumus Nr. 23-24881, Nr. 23-24890, Nr. 23-
24893, Nr. 23-24932, Nr. 23-24901, Nr. 23-24898. 

 

A.Radzevičs aicina, ka deputātiem nepieciešams vairāk iedziļināties jautājumu 
izskatīšanā un pašvaldības būvvaldei būtu jāpiedalās jautājumu apspriešanā. 

 

D.Riekstiņa informē, ka būtu svarīgi izdiskutēt šos jautājumus, jo paaugstinātais 
nekustamā īpašuma nodoklis piemērojams ne tikai jaunbūvēm, bet arī ēku pārbūvēm. 
Šobrīd būvvalde pārskata izsniegtās būvatļaujas un katrs gadījums tiek izskatīts 
individuāli, ja pašvaldība vēlas piemērot savādāku nodokļa likmi, tad nepieciešams 
veikt grozījumu saistošajos noteikumos.  

No dažiem būvobjektu īpašniekiem, kas tika apstiprināti marta sēdē, saņemti 
iesniegumi par tālāko būvatļaujas izmantošanu līdz ar to nepieciešams grozīt  2023. 
gada 30. marta domes sēdes lēmumus, bet par to, kā turpmāk administrēt 
paaugstinātu nodokļu piemērošanu, būvvalde ir atvērta ierosinājumiem un diskusijām. 

 

J.Grasmanis jautā vai lēmumprojekta minētajos objektos būvatļauju nepieciešams 
slēgt?  

 

D.Riekstiņa atbild, ka 5 (piecos) gadījumos ēku nodošana ekspluatācijā ir veikta 
un 2 (divos) gadījumos izsniegtās būvatļaujas jāatceļ, jo būvdarbi netiks veikti.  



Informē komitejas locekļus, ka būvvaldei bijis priekšlikums, ka, ja klients 18 
(astoņpadsmit) mēnešu laikā sakārto ēku dokumentāciju, tad klientu sarakstā par 
paaugstinātā nodokļa piemērošanu neiekļauj. 

 

A.Radzevičs jautā vai tādā gadījumā nav nepieciešams grozīt pašvaldības 
saistošos noteikumus? 

 

D.Riektiņa informē, ka būtu nepieciešami grozījumi saistošajos noteikumos. 

 

A.Radzevičs jautā, kā rīkoties, ja personai izsniegta būvatļauja par ēkas pārbūvi, 
bet finansiālu apstākļu dēļ tā nav veikta? 

 

D.Riektiņa informē, ka katru izsniegto būvatļauju izvērtē individuāli. Būvvalde 
izskata visas iespējas, kas klientam pieejamas, lai paaugstinātais nekustamā īpašuma 
nodoklis netiktu piemērots. 

 

S.Bēča jautā, ja izsniegta būvatļauja un darbi nav veikti, vai būvatļauju slēdz? 

 

D.Riekstiņa norāda, ka klientam nepieciešams būvvaldē iesniegt iesniegumu par 
būvvatļaujas atcelšanu, būvvaldei šādi gadījumi ir bijuši vairāki, ka būvatļaujas 
nepieciešams tikai atcelt. 

 

A.Radzevičs norāda, ka šī procesa virzīšanas mērķis bijis, lai iedzīvotāji nedzīvotu 
nesakārtotos īpašumos. 

 

J.Gramanis informē, ka iedzīvotāju pienākums, ja būvatļauja izsniegta, sakārtot 
ēku dokumetāciju līdz galam. 

 

D.Riekstiņa informē, ka piekrīt, ka dokumentācija ir jāsakārto un izsniegtās 
būvatļaujas ir jānoslēdz vai jāatceļ. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
3 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Raimonds 
Reinis - Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 



Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par grozījumiem Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības 2023. gada 30. marta lēmumā Nr. 
302". 

 
 
No sēžu teplas iziet komitejas priekšsēdētājs A.Priedols, Finanšu komitejas sēdes 

vadīšanu pārņem komitejas priekšsēdētāja vietnieks S.Bēča. 
 

3.§ 
Par nekustamā īpašuma nodokli normatīvajos aktos noteiktajā termiņā 

nenodotām ēkām 
 

Ziņo Aiva Kasparoviča 
 
Būtība - Likuma “Par nekustamā īpašuma nodokli” 3.panta 16 daļa nosaka, ka 

būvi, kuras būvniecībā pārsniegts normatīvajos aktos noteiktais kopējais būvdarbu 
veikšanas ilgums, apliek ar nekustamā īpašuma nodokļa likmi 3 % apmērā ar nākamo 
mēnesi pēc būvniecības termiņa izbeigšanās līdz mēnesim, kad parakstīts akts par 
būves pieņemšanu ekspluatācijā, ja to ir noteikusi pašvaldība savos saistošajos 
noteikumos. 

Ievērojot labas pārvaldības principu un, lai veicinātu īpašniekus pabeigt uzsākto 
būvniecību, iesniegtu būvvaldei iesniegumus par būvatļauju termiņu pagarināšanu, 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības dome ar 27.10.2022. lēmumu Nr. 1077 “Par 
grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2021.gada 30.septembra 
saistošajos noteikumos Nr.12 ’’Par nekustamā īpašuma nodokļa aprēķināšanu un 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu” atlika nekustamā īpašuma 
nodokļa likmes 3 % apmērā piemērošanu līdz 2022.gada 31.decembrim. 

Dienvidkurzemes novada pašvaldība ir saņēmusi Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības iestāde “Dienvidkurzemes novada Būvvaldes” 09.05.2023. Lēmumu 
Nr.B/2023/1/10/343-N (protokols Nr.9, 24.punkts) ’’Par normatīvajos aktos noteiktajā 
termiņā nenodotām ēkām’’ un klāt pievienoto sarakstu.  

Personām, kas iesniegušas būvvaldē dokumentus par ēku nodošanu 
ekspluatācijā nepieciešams atcelt nekustamā īpašuma nodokļa maksāšanas 
paziņojumus 2023. gadam, bet būvēm, saskaņā ar lēmumprojektam klāt pievienoto 
pielikumu Nr.1, kurām būvniecībā pārsniegts normatīvajos aktos noteiktais kopējais 
būvdarbu veikšanas ilgums no 01.01.2023. līdz mēnesim, kad parakstīts akts par 
būves pieņemšanu ekspluatācijā, piemērot nekustamā īpašuma nodokļa likmi 3% 
apmērā no lielākās turpmāk minētās kadastrālās vērtības. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par nekustamā īpašuma nodokli 
normatīvajos aktos noteiktajā termiņā nenodotām 
ēkām". 

 
4.§ 

Par aizņēmumu no Valsts kases projekta “Celtnieku ielas pārbūve posmā no 
Viršu ielas līdz Lielai ielai” īstenošanai 

Ziņo Gints Ločmelis, Gints Brumbergs 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības rīcības un investīciju plāna 2022.-
2027.gadam projekts Nr.5.1.92 paredz darbību “Veikt Celtnieku ielas pārbūvi, posmā 
no Viršu ielas līdz Lielai ielai”, Grobiņā. Projektā plānots izstrādāt tehnisko 
dokumentāciju, kas ir jau paveikts un akceptēta Dienvidkurzemes novada būvvaldē, 
un veikt  Celtnieku ielas pārbūvi posmā no Viršu ielas, izbūvējot asfalta segumu 300 m 
garumā. 

Atklātā konkursa rezultātā par tehniskās dokumentācijas izstrādi, būvdarbu 
veikšanu un autoruzraudzību noslēgts līgums ar SIA “A-Land”. Projekta realizācijas 
kopējās izmaksas pēc iepirkuma veikšanas ir 57167,78 EUR ar PVN, no kurām 
48436,42 EUR ir plānotas būvdarbiem. 

Pašvaldībai būtu nepieciešams ņemt ilgtermiņa aizņēmumu 41170,00 EUR 
(četrdesmit viens tūkstotis viens simts septiņdesmit euro un 00 centi) apmērā no Valsts 
kases, uz 3 gadiem ar atlikto pamatsummas maksājumu līdz 2024. gada janvārim. 
Aizņēmumu paredzēts izlietot 2023. gadā. 

 

G.Brumbergs informē, ka saņemti noteikumi par turpmāko finansējuma 
piešķiršanu ceļu remontadarbu veikšanai. Ceļu sarakstu, kas iesniegts Valsts kasē 
aizņēmuma saņemšanai daļa atbilst noteikumiem, daļa neatbilst. Papildus 
G.Brumbergs informē, ka Lielās ielas, Grobiņā remontdarbiem tika ņemt aizņēmums 1 
(vienu) milj. EUR apmērā, bet dažādu apstākļu dēļ, apmēram, 600 (seši simti) tūkst. 
EUR netika apgūti, ierosinājums būtu uz domes sēdi sagatavot lēmumprojektu, kur 
neizmantoto daļu no aizņēmuma pārvirzītu uz prioritāro kredītu, lai varētu veikt 
pašvaldības ceļu remontdarbus. 

A.Radzevičs jautā kāpēc tik mazs finansējums? 

G.Brumbergs atbild, ka aprēķinot, priotārie projekti kopā sastāda 1,5 (viens, 
komats, pieci) milj. EUR. 

A.Radzevičs norāda, ka vieglāk ir administrēt dokumentāciju 1 (vienam) lielākam 
projektam, nekā 10 (desmit) mazākiem. Lēmumprojektu nepieciešams labot. Kādi 
projekti vēl paredzēti 1,5 (viens, komats, pieci) milj. EUR finansējumā? 



G.Ločmelis atbild, ka iepriekšējā domes sēdē apstiprinātais projekts un PII 
“Pīpenīte” remontdarbi. 

A.Radzevičs jautā vai PII “Pīpenītei” paredzēto finansēju apgūs šogad? 

G.Ločmelis atbild, ka iespējams visu PII paredzēto finansējumu šogad neapgūs. 

G.Brumbergs informē, ka pašvaldības ceļiem paredzētais finansējums kopā 
sastāda ap 643 (seši simti četrdesmit trīs) tūkst. EUR. 

A.Radzevičs norāda, ka nepieciešams ņemt 1 (vienu) milj. EUR aizņēmumu, lai 
būtu vieglāka dokumentu administrēšana. 

G.Brumbergs piebilst, ka līdz ar to būs brīvi naudas resursi citiem prioritārajiem 
projektiem. Ja komitejas locekļi atbalsta šo ieceri, tad šo sagatavoto lēmumprojektu 
nepieciešams atcelt un līdz domes sēdei tiks sagatavots jauns lēmumprojekts. 

A.Radzevičs norāda, ka nepieciešams paredzēt vēl kāda pašvaldības ceļa 
sakārtošanu. 

J.Grasmanis jautā vai aizņēmumu pārlikšanas dokumentācijas sakārtošanai 
nebūs nepieciešams ilgs laiks? 

A.Radzevičs norāda, ka ceļu remontdarbu veikšana varētu sākties jūlija mēnesī, 
līdz tam laikam dokumentāciju iespējams sakārtot. 

J.Grasmanis jautā, kuru ceļu remontdarus paredzēts veikt? 

G.Ločmelis atbild, ka paredzēts pieturvietas izveide Aizputē, ceļa asfaltēšana 
Ziemupes centrā, Kalna iela Pāvilostā, Celtnieku un Krasta iela Grobiņā, kā arī ceļa 
posms Dunikas pagastā, kopā 6 (seši) projekti. 

Par lēmumu balso: "par"  -  nav 

"pret" -  
3 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis) 

"atturas" -  2 (Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Noraidīt darba kārtības jautājumu "Par aizņēmumu 
no Valsts kases projekta “Celtnieku ielas pārbūve 
posmā no Viršu ielas līdz Lielai ielai” īstenošanai". 

 
 

5.§ 
Par izmaiņām nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā 

Ziņo Uldis Vārna 



Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā (turpmāk - Pašvaldība) 2022. gada 
29. novembrī saņemta SIA “Eco Baltia vide” (reģistrācijas Nr.40003309841; juridiskā 
adrese: Getliņu iela 5, Rumbula, Stopiņu pagasts, Ropažu novads) vēstule Nr.10-816e 
“Par izmaiņām sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā”, kā arī 2023.gada 18. 
aprīlī vēstule Nr.  Nr. 10-340e “Par atbildes sniegšanu”, kurā lūgts apstiprināt izmaiņas 
nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā, turpmāk nosakot maksu par 
viena kubikmetra nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 20,12 EUR 
(divdesmit euro 12 centi) bez PVN līdzšinējo 19,58 EUR (deviņpadsmit euro 58 centi) 
bez PVN vietā, ieskaitot sadzīves atkritumu noglabāšanas/nodošanas reģenerācijai 
izmaksas 11,91 EUR (vienpadsmit euro 91 cents) apjomā. Izmaiņu nepieciešamība 
tiek pamatota ar valstī būtiski pieaugošām izmaksām, kas ietekmē faktisko atkritumu 
apsaimniekošanas pakalpojumu cenu un ko ir izraisījuši ārēji (no atkritumu 
apsaimniekotāja neatkarīgi) faktori - inflācija/patēriņa cenu pieaugums, degvielas cenu 
pieaugums autotransportam, vidējās darba samaksas pieaugums, kas kopumā ir 
radījis faktisko atkritumu apsaimniekošanas izmaksu paaugstināšanos vairāk kā par 
10%. Vēstulei pievienota Centrālās statistikas pārvaldes (turpmāk - CSP) izziņa par 
patēriņa cenu un darba samaksas izmaiņām 2022.gada deviņos mēnešos salīdzinot 
ar 2021.gada pirmajiem deviņiem mēnešiem. 

Pašvaldībā 2023.gada 31.martā saņemta pilnsabiedrības “Vides pakalpojumi 
Liepājai” (reģistrācijas Nr.40203013387; juridiskā adrese: Vietalvas iela 5, Rīga) 
vēstule Nr. VPL/NOS-23-21 “Par atkritumu apsaimniekošanas pakalpojuma maksas 
izmaiņām”, kurā lūgts apstiprināt izmaiņas nešķirotu sadzīves atkritumu 
apsaimniekošanas maksā, turpmāk nosakot maksu par viena kubikmetra nešķirotu 
sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 21,23 EUR (divdesmit viens euro 23 centi) bez 
PVN līdzšinējo 19,20 EUR (deviņpadsmit euro 20 centi) bez PVN vietā, ieskaitot 
sadzīves atkritumu noglabāšanas/nodošanas reģenerācijai izmaksas 11,30 EUR 
(vienpadsmit euro 30 centi) apjomā. Izmaiņu nepieciešamība tiek pamatota ar ārējo 
faktoru ietekmē būtiski pieaugušām  sniegtā pakalpojuma izmaksām.  

Vēstulei pievienotas CSP izziņa par patēriņa cenu pārmaiņām dīzeļdegvielai un 
vidējās bruto darba samaksas pārmaiņām laika periodā no 2016.gada augusta līdz 
2022.gada decembrim.  

Kā izriet no pilnsabiedrības “Vides pakalpojumi Liepājai” iesniegtā maksas 
aprēķina, sadzīves atkritumu noglabāšanas/nodošanas reģenerācijai izmaksas veido 
11,30 EUR (vienpadsmit euro 30 centi), līdz ar to pieprasītā pašvaldības apstiprināmā 
maksa ir 9,93 EUR (deviņi euro 93 centi) bez PVN par viena kubikmetra sadzīves 
atkritumu apsaimniekošanu līdzšinējo 7,90 EUR (septiņi euro 90 centi) bez PVN.  

Pašvaldība lemj noteikt, ka maksa par nešķirotu sadzīves atkritumu 
apsaimniekošanu (izņemot sadzīves atkritumu reģenerāciju) Priekules pilsētā un 
Priekules, Virgas, Bunkas, Kalētu, Gramzdas, Vaiņodes, Embūtes, Dunikas, Rucavas 
pagastos, no 2023.gada 1.jūlija  ir 8,45 EUR (astoņi euro 45 centi) bez PVN par vienu 
kubikmetru par sadzīves atkritumu savākšanu, pārvadāšanu, pārkraušanu, šķirošanu 
un citām normatīvajos aktos noteiktajām darbībām, maksa Aizputes pilsētā un 
Aizputes, Cīravas, Lažas, Kazdangas, Kalvenes pagastos, Grobiņas pilsētā un 
Grobiņas, Bārtas, Medzes, Gaviezes pagastos, Pāvilostā un Sakas, Vērgales 
pagastos Durbes pilsētā un Durbes, Tadaiķu, Vecpils, Dunalkas pagastos, no 
2023.gada 1.jūlija  ir 8,21 EUR (astoņi euro 21 cents) bez PVN par vienu kubikmetru 



par sadzīves atkritumu savākšanu, pārvadāšanu, pārkraušanu, šķirošanu un citām 
normatīvajos aktos noteiktajām darbībām. 

 

U.Vārna informē par izmaiņām sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā un  
norāda, ka plānotais palielinājums abiem atkritumu apsaimniekotājiem ir vienāds. 

J.Veits jautā, vai nav iespējams jau šobrīd novadā vienādot atkritumu 
apsaimniekošanas maksu? 

J.Grasmanis norāda, ka šobrīd tas nav iespējams, bet nākamais iepirkums par 
sadzīves atkritumu apsaimniekošanu, tiks veidots kopīgs, tad atkritumu 
apsaimniekošanas maksai nevajadzētu atšķirties. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par izmaiņām nešķirotu sadzīves 
atkritumu apsaimniekošanas maksā". 

 
 

6.§ 
Par cenrāža apstiprināšanu sociālās rehabilitācijas pakalpojumiem Aizputes 

daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra Dienas aprūpes centrā Pasta ielā 
2, Aizputē 

 
Ziņo Juris Grasmanis 
 
Būtība - Eiropas Sociāla fonda projekta “Kurzeme visiem” īstenošanās procesā 

Dienvidkurzemes novada Sociālais dienests sniedz sociālās rehabilitācijas 
pakalpojumu projektā iesaistītajām mērķa grupām, kā arī saskaņā ar domes 
apstiprinātu cenrādi šos pakalpojumus ir iespējams saņemt par samaksu 
Dienvidkurzemes novada iedzīvotājiem, saskaņā ar Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības saistošajiem noteikumiem Nr. 2022/31 “Par sociālo pakalpojumu 
saņemšanas kārtību”. 

2023.gada 12. aprīlī saņemts Aizputes daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu 
centra vadītājas Ingas Zērandes iesniegums par pakalpojumu izmaksu noteikšanu un 
Finanšu daļas sagatavotā sociālo pakalpojumu faktisko izmaksu kalkulācija 2.- 5. 
pielikums.  



Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10.panta pirmās daļas 21.punktu, domei 
nepieciešams apstiprināt iestādes “Dienvidkurzemes novada Sociālais dienests” 
struktūrvienības “Aizputes daudzfunkcionālais sociālo pakalpojumu centrs” jauno 
cenrādi sociālās rehabilitācijas pakalpojumiem (1. pielikums). 

 
A.Radzevičs norāda, ka lēmumprojekta pielikumos pēc Sociālās un veselības 

jautājumu komitejas bija nepieciešams izdarīt grozījumus, bet tie neesot veikti, 
joprojām pielikumos redzams apzīmējums - nedzīvojamās telpas nomas maksa. 

 

J.Grasmanis norāda, ka lēmumprojekta pielikumus līdz domes sēdei 
nepieciešams salabot. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par cenrāža apstiprināšanu sociālās 
rehabilitācijas pakalpojumiem Aizputes 
daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra 
Dienas aprūpes centrā Pasta ielā 2, Aizputē" ar 
labojumiem. 

 
 

7.§ 
Par Dienvidkurzemes novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas Ivetas Juškevičas 

atbrīvošanu no amata 

Ziņo Mairita Krētaine 

Būtība - Personāla daļā ir saņemts Dienvidkurzemes novada Dzimtsarakstu nodaļas 
vadītājas Ivetas Juškevičas iesniegums (saņemts 03.05.2023 Reģ.Nr. 
DKN/2023/6.6/686) ar lūgumu 04.07.2023. izbeigt darba tiesiskās attiecības. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas Ivetas Juškevičas 
atbrīvošanu no amata". 
  

8.§ 
Par palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā Justīnei Bielei kā kvalificētam 

speciālistam 

Ziņo Gaida Zvirbule 

Būtība - Saņemts Justīnes Bieles, personas kods 200892-11937, iesniegums 
(reģ. 19.04.2023. DKN/2023/4.9./1833-S) , kurā lūgts piešķirt dzīvojamo telpu sakarā 
ar darba uzsākšanu Vērgales PII “Kastanītis”. 

 

J.Veits jautā vai pēc dzīvojamo telpu īres līguma termiņa beigām, dzīvojamo 
telpu būs iespējams privatizēt? 

G.Zvirbule atbild, ka dzīvojamo telpu nebūs iespējams privatizēt, tā tiks uzturēta  
piešķiršanai pašvaldības kvalificētajiem speciālistiem.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 
"Par palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā Justīnei 
Bielei kā kvalificētam speciālistam". 

 
 

9.§ 
Par kustamās mantas (konteinertipa modulārā dzesēšanas kamera DESMON FRI-

202021P) atsavināšanu 

Ziņo Gints Brumbergs 



Būtība - 2023.gada 23.februāri Dienvidkurzemes novada pašvaldība saņēma 
Medību kluba “Pīlādži” iesniegumu ar lūgumu atsavināt demontēto konteinertipa 
modulāro dzesēšanas kameru DESMON FRI-202021P, kura iepriekš bija iznomāta 
medību klubam “Durbe”.  

Dzesēšanas kamera ir pašvaldības bilancē, inventāra numurs D-1786, atlikusī 
bilances vērtība uz 30.04.2023. ir 863.28 EUR. Kustamā manta nav nepieciešama 
pašvaldībai un tās iestādēm noteikto funkciju veikšanai.  

Saskaņā ar sertificēta īpašuma vērtētāja Gunta Pommera 2023.gada 14.aprīļa 
atskaiti par Dienvidkurzemes novada pašvaldībai piederošās kustamās mantas tirgus 
un piespiedu pārdošanas vērtības aprēķinu kustamās mantas - konteinertipa 
modulārā dzesēšanas kamera DESMON FRI-202021P tirgus vērtība bez PVN ir 
2200,00 EUR. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 10.panta pirmās daļas 17.punktu, 
73.panta ceturto daļu, Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas 
novēršanas likuma 3.panta 2.punktu, Publiskas personas mantas atsavināšanas 
likuma 3.panta pirmās daļas 1.punktu un otro daļu, 4.panta pirmo daļu un 6. panta 
otro daļu, domei nepieciešams lemt par nodošanu atsavināšanai konteinertipa 
modulāro dzesēšanas kameru DESMON FRI-202021P, pārdodot to mutiskā izsolē ar 
augšupejošu soli.Noteikt, ka izsoles sākumcena ir 2200,00 EUR. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par kustamās mantas (konteinertipa 
modulārā dzesēšanas kamera DESMON FRI-
202021P) atsavināšanu". 

 
 

10.§ 
Par atzinuma sniegšanu 

Ziņo Uldis Vārna, Mairita Krētaine 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības Personāla daļa informē, ka 
Dienvidkurzemes novada Sociālā dienesta ( turpmāk – Sociālais dienests) vadītājai 
Elīnai Pirtniecei - Niķelei šobrīd ir darbnespēja un pēc tās tiek plānota ilgstoša 
prombūtne (bērna kopšanas atvaļinājums). Sociālā dienesta vadītājas prombūtnē no 



š.g. 2.maija vadītājas pienākums pilda Sociālā dienesta vadītājas vietniece Oksana 
Strēle. 

Ņemot vērā, ka Oksanai Strēlei papildus saviem tiešajiem pienākumiem ir jāpilda 
Sociālā dienesta vadītājas pienākumi un jāvada 113 darbinieku liels kolektīvs, 
Personāla daļa ierosina piemērot Sociālā dienesta vadītājas atalgojumu 2109 EUR 
apmērā. Papildus līdzekļi netiek prasīti, atalgojums ir paredzēts Sociālā dienesta 
budžetā.   

 
U.Vārna informē komitejas locekļus par E.Pirtnieces – Niķeles paredzēto 

prombūtni. 
 

I.Samoviča informē, ka pēc amata apraksta O.Strēlei par Sociālā dienesta 
vadītājas aizvietošanu papildus atlīdzība nepienākas, tā kā E.Pirtnieces - Niķeles 
prombūtne ir plānota ilgstoša, personāldaļa saskaņā ar  Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības institūciju amatpersonu un darbinieku  atlīdzības  nolikuma 9. punktu lūdz 
Finanšu komitejas atzinumu, lai palielinātu O.Strēlei darba samaksu. 

 
U.Vārna norāda, lai būtu godīga samaksa par amata pienākumu pildīšanu, tad 

amata aizvietotājai būtu nepieciešams tāds pats atalgojums kā vadītājai. 
 
B.Bēča jautā vai tiks pieņemts darbā jauns vietnieks? 
 
U.Vārna atbild, ka būs viens darbinieks, tikai ar lielāku noslodzi, tāpēc būtu 

nepieciešams atalgojumu palielināt. 
 
J.Grasmanis jautā, vai O.Strēle ir informēta par šādu lēmumu? 
 
U.Vārna atbild, ka O.Strēle ir informēta un Sociālā dienesta vadītājas pienākumus 

jau sākusi pildīt. 
 
J.Grasmanis norāda, ka viņam bijusi saruna ar E.Pirtnieci - Niķeli un O.Strēli, ka 

pienākumi tiks pildīti par papildus samaksu. 
 
U.Vārna norāda, ka pēc noteikumiem, O.Strēlei piemaksu šobrīd nedrīkt noteikt. 
 
J.Grasmanis norāda, ka varbūt nepieciešamas izmaiņas amata aprakstā? 

Pašvaldība šobrīd 2 (divu) algu vietā maksā 1 (vienu), bet darbiniekam darba apjoms 
gan ir palielinājies. 

 
U.Vārna norāda, ka iespējams nepieciešami grozījumi atlīdzības nolikumā, ja 

personai piešķir ikgadējo apmaksāto atvaļinājumu, tad par aizvietošanu papildus 
samaksa netiek veikta, bet ilgstoši, kā šajā gadījumā, piemērot savadāku atalgojuma 
samaksu. 

 
I.Samoviča norāda, ka šis ir gadījums, ka nepieciešams Finanšu komitejas 

atzinums. 
 



A.Radzevičs jautā vai 2022. gada beigās nav veiktas 30% piemaksas par 
aizvietošanu amatpersonām?  

 
U.Vārna atbild, ka, ja tiek norādīts par izpilddirektora prombūtni, tad par 

aizvietošanu piemaksas nav veiktas. 
 
M.Krētaine norāda, ka izpilddirektoram un izpilddirektora vietniecei par 

aizvietošanām piemaksas nav bijušas noteiktas, tāpat arī citu pašvaldības iestāžu 
vadītāji un vietnieki piemaksas par aizvietošanu nav saņēmuši. 

 
U.Vārna norāda, ka  atrast jaunu Sociālā dienesta vadītāja pienākuma izpildītāju 

būs apgrūtinoši, jo darba līgums būs uz noteiktu laiku. 
 
A.Radzevičs norāda, ka būtu nepieciešams noteikt piemaksu 30 (trīsdesmit) % 

apmērā  O.Strēlei par Sociālā dienestai vadītājas vietnieka amata pildīšanu, kamēr 
O.Strēle arī pilda Sociālā dienestai vadītājas pienākumu izpildītāju pienākumus. 

 
J.Grasmanis norāda, ka izskatot jautājumu par atalgojuma apmēru, klāt būtu 

nepieciešams bijis pieaicināt E.Pirtnieci-Niķeli. 
 
G.Gulbe jautā, kāpēc O.Strēli amatā par sociālā dienesta vadītājas pienākuma 

izpildītāju nevar iecelt domes maija sēdē?  
 

 
I.Samoviča izsaka priekšlikumu, ka uz domes maija sēdi Personāldaļai  

nepieciešams sagatavot lēmumprojektu par 
O.Strēles iecelšanu amatā par Sociālā dienesta 
vadītājas pienākumu izpildītāju uz E.Pirtnieces – 
Niķeles prombūtnes laiku. 

 
Komitejas locekļi atbalsta priekšlikumu. 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

4 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā, Raimonds Reinis - 
Nepiedalās balsojumā, Edgars Treimanis - 
Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Uzdot Personāldaļai uz domes 2023. gada maija sēdi 
sagatavot lēmumprojektu par O.Strēles iecelšanu 
amatā par Sociālā dienesta vadītājas pienākumu 



izpildītāju uz E.Pirtnieces – Niķeles prombūtnes 
laiku. 

 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētājs          A.Priedols 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 
 
 
 

 

 

Šis dokuments ir elektroniski parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika 

zīmogu 

 


